
Motion angående Återinförande av Portkod i BRF Tellusborgshus

Under 2022 gick vår Bostadsrättsförening från portkod till blipp och porttelefon.
Nu har vi använt detta ett bra tag och vi anser att det är dags att vi återinför
portkoder för att förbättra tillgängligheten för våra medlemmar.

Förbättrad tillgänglighet:
Det nuvarande systemet har visat sig vara otillräckligt för medlemmarmed
hemtjänst. Osäkert genom att man inte alltid hör att det ringer, eller har möjlighet
att ta sig till den om olyckan är framme. Genom att återinföra portkoder kan vi
säkerställa att hjälpen alltid kommer in vilket ökar deras trygghet.

Enklare för familjer med barn:
För föräldrar med barn blir blipp- och porttelefonsystemet väldigt opraktiskt. När
barnen är tillräckligt gamla för att röra sig ute själva men ännu inte tillräckligt
ansvarsfulla för att hantera blipp eller porttelefon på ett rimligt sätt. Vi är många
föräldrar som svarar på samtal från ”porttelefonen” både under möten,
matlagning, aktiviteter mm, detta är inte optimalt. Portkod en enkel och trygg
lösning.

Gästvänlighet och gemenskap:
Portkoder främjar en öppen och välkomnande atmosfär i föreningen.
Medlemmarna kan enkelt dela kodenmed sina vänner, vilket skapar en positiv och
inkluderande förening.

Vi föreslår att föreningen återgår till portkodssystem.

Omovanstående förslag röstas ner, föreslår vi följande förslag till alternativ
lösning:
För att möta olika behov och önskemål blandmedlemmarna kan vi överväga en
kompromiss. Till exempel, att använda portkoder dagtid och övergå till
blipp/portkod efter klockan 21.00.
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